
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové o.s. dne 21.10.2014 v Hradci 
Králové  
 
Účast: Němeček, Prokop, Vágner, Kučera, Víšek 
Omluveni:  Velda, Fialová 
 
VV projednal a schválil:  

1. Změnu v členských průkazech – p. Prokop vytvoří nový návrh, nebudou vydávány známky, 
průkaz bude majetkem klubu. Po ukončení členství bude člen povinen průkaz vrátit k rukám 
předsedy. 

2. Propozice na turnaj „Hradecká dvoustovka“. 
3. Předběžné rozlosování MAD. 
4. Vystavení informační tabulky na dveře se zákazem pro hráče vycházet mimo kuželnu 

v botách, které hráč používá ke hře. 
 
VV oznamuje:  

1. UNITOP navýšil dotaci pro klub o 9 000,- Kč. 
2. Ředitele KŘP H byla schválena výpůjčka automobilu pro zajištění pořádání MAD 2014. 
3. Jsou nakoupeny poháry a zajištěno ubytování na MAD. 

 
VV uložil:  

1. p. Víšek zajistí předání agendy vedení členských průkazů a známek p. Veldovi. – vzhledem ke 
změně úkol zrušen. 

2. Organizace MAD: ceny – p. Kučera a p. Prokop. T: 29.10. 
3. Na základě vyjádření p. Tomáše Strejce ohledně představ o jeho dalšího působení v SKP ho 

pozvat na příští jednání VV s cílem vyjasnění situace kolem další práce v klubu. Plní p. Vágner, 
T: ihned – 10.10. p. Strejc vyzván k účasti na tomto jednání VV – nedostavil se. 

4. Zajistit účast předsedy na VH ČUS dne 22.10. – p. Vágner 
5. Vytvořit informační tabulku viz bod 5 výše. – p. Prokop, T: ihned 
6. Vytvořit návrh nových členských průkazů. - p. Prokop, T: na příští jednání VV 

 
 

 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: J. Vágner a VV 


